
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2024-02-19   

Närvarande via Teams: Caroline Falk, Bo Thorsenius, Thomas Johansson, 

Annika Karlsson, Anders Dalbert, Stig-Åke Almqvist och Christer Johansson. 

 

Inledning av styrelsemötet 

Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och det förra protokollet följdes upp. 

• Ekonomi 
Ekonomin se stabil ut med ett bra saldo i kassan. Vi fortsätter att amortera enligt plan. Kassan ska 
också räcka till föreningens kostnader i samband med PTS satsningen och kostnaderna som kommer 
för att registrera markupplåtelseavtalen 

 

• Integrerat nätbaserat redovisningsprogram  
Pineskär har gett klartecken för att kunna sköta den ekonomiska redovisningen via Fort Knox. Vi för 
över all ekonomisk redovisning för 2024 till Fort Knox. Under våren ska vi också föra över 
medlemsregister och övriga register till systemet, för att få ett säkert registersystem. 
Vi beslutade att:  
Thomas beställer Fort Knox redovisnings program.  
 

• PTS stöd för anslutning av återstående medlemmar och nya anslutningar 
Föreningen har haft första planeringsmöte med Tegab som erbjudets kontrakt för att genomföra 
arbetet med PTS anslutningarna. Stig-Åke och föreningens konsult arbetar med att ta fram 
upphandlingsunderlag för arbetet. Utbyggnaden kommer att ske i olika etapper efterhand som 
markupplåtelseavtalen för etappen blir klara. 
Vi beslutade att: 

• Stig-Åke är kontoansvarig för kostnaderna kring PTS-utbyggnaden. 

• Annika ansvarar för arbetet med markuuplåtelseavtalen tillsammans med Thomas och 
Anders. 

• Thomas ansvarar för informationen till de 16 fastighetsägare som berörs av projektet. 

• Förtydliga kostnaderna i mallen ”Ansökan om fiberanslutning med PTS-stöd” 
 

• Föreningsstämma 7 april 11.00 
Vi började förbereda årets föreningsstämma. Föreningshuset i Åsensbruk är bokat. Thomas 
redovisade Verksamhetsberättelsen för 2023, som godkändes. 
Vi beslutade att: 

• Anders ansvarar för nyckel till föreningshuset i Åsen 

• Bosse bokar tekniker till mötet och ordförande till mötet. 

• Christer ansvarar för information till medlemmarna., annons och presentationen till 
stämman. 

• Thomas och Caroline ansvarar för att alla dokument som revisorfirman WeAdiut  behöver 
inför bokslut och revision. 

• Thomas ansvarar för information om utbyggnadsprojekten via PTS-stöd. 
 

• Åskskydd 
Stig-Åke har beställt åskskydd till Nodhuset 
 
Nästa styrelsemöten 
Tisdag 18/3   – 19.00  via Teams  
Thomas Johansson  Sammanfattat av Christer 


